
Ajuntament de Castelló

Acta de la Junta Municipal del Districte Est

Nº d'Acta: 34

Caràcter de la sessió: Ordinària

Data de la sessió: 2. abril. 2019

Hora inici/fi: 20:15 / 21:20

Lloc: Av. Germans Bou, 27 baix

Membres assistents:

IGNASI GARCIA FELIP
VICENT GRAU REIG
FERNANDO SOS GARCÍA
VICENTE BLÁZQUEZ GONZÁLEZ
VICTORIA GARCÍA LÓPEZ
ESTEBAN ADELL BOIX
NURIA SOLSONA SORRIBES

Membres absents: 

OMAR BRAINA BOU
BEGOÑA CARRASCO GARCÍA
IGNACIA LORITE MARTÍNEZ
JESÚS BROCH SELFA
ISSANKA RODRÍGUEZ MONSERRAT
JOSÉ D. PARRA CUARTERO

President (Compromís)
Veí (Alcaldia)
Veí (Ciutadans)
A VV Rafalafena
A VV Gumbau
A VV Bul. Vicente Blasco Ibáñez
AMPA CP Lluis Revest 

Vicepresident – Regidor (PSPV)
Regidora (P.Popular)
Veïna (Alcaldia) (*)
Veí (Compromís) (*)
A VV Rafalafena dels Tarongers (*)
A VV Dr. Marañón i Adjacents (*)

(*) Excusa la seua absència.

Secretari:

JORGE AHÍS GAVALDÁ

Pel senyor President s'obri la sessió amb els assumptes que figuren en l'orde del
dia: 

1r.- Aprovació de l'Acta de la sessió anterior, 26. febrer. 2019.

S'aprova l'acta de la sessió anterior per unanimitat dels membres assistents.



2n.- Informe del President.

El senyor president comenta en primer lloc que, amb relació a l'autorització d'ús
de  la  parcel·la  situada  en  la  partida  Almalafa,  entre  els  carrers  Fernando  El  Catòlic  i
Carcaixent,  destinada  a  hort  urbà ecològic,  a  favor  de l'Associació  de Veïns  Peri-18 i
Associació  de  Veïns  Gumbau,  i  vist  que  el  conveni  de  col·laboració  firmat  entre
l'Ajuntament i les esmentades associacions va finalitzar el 21 de maig de 2018, se sol·licita
que indiquen si les actuals associacions de veïns que gestionen el dit hort continuaran, i en
el  cas  contrari,  que  s'indique  quines  associacions  continuaran  realitzant  la  gestió.
Consultades les associacions de veïns que formen part de la Junta i Consell del Districte
Est, no hi ha hagut cap associació que vulguera portar la gestió del mencionat hort urbà.
L'associació de veïns gumbau, davant d'esta situació i perquè no cesse l'activitat en el dit
hort urbà accedix a continuar amb la gestió del mateix, i  la Junta de Districte Est està
d'acord per unanimitat dels membres assistents. 

En segon lloc es comenten alguns dels assumptes plantejats en la passada Junta
de data 26/02/19, i que s'han anat contestant pels diferents departaments municipals:

Amb relació  al  seguiment  de  l'arbratge  en  el  carrer  Músic  Perfecte  Artola,  la
Direcció de Servicis Urbanístics, Infraestructures i Sostenibilitat va contestar el següent:
“està prevista la plantació de totes les faltes. Esta operació es fa tots els anys, i com bé
s'ha indicat,  no hi  ha manera que arrelen.  Entenem que la vorera és molt  estreta i  els
arbres són moguts contínuament pel que no agafen. Per tant una solució seria fer la vorera
més ampla, però que no és factible, per la qual cosa es continua plantant tots els anys,
amb l'esperança que siguen respectats  i  puguen agafar.  Es dóna avís  a l'empresa de
manteniment perquè s'aplique més en les operacions de plantació.”

Amb relació a la desorganització en l'aparcament en l'antic recinte del mercat del
dilluns,  el  departament de Mobilitat  Urbana ja va enviar  un pla en què s'apreciava una
distribució de la zona d'aparcament i per tant una organització del mateix. Han comentat
també que quan passen les festes de la Magdalena es repintarà la dita zona.

Amb relació als bancs que van llevar en el carrer Bisbe Salinas, junt amb l'antic
recinte  del  mercat  del  dilluns,  la  Direcció  de  Servicis  Urbanístics,  Infraestructures  i
Sostenibilitat va contestar el següent: “actualment en la plaça on està el pou de Gumbau hi
ha 42 bancs, molts d'ells en l'ombra, per la qual cosa a l'estar a menys de 50 m. de la zona
que s'indica, es considera que hi ha suficients bancs en la zona.”

Amb relació a la poda d'unes branques baixes d'uns arbres en la plaça Doctor
Marañón, la Direcció de Servicis Urbanístics, Infraestructures i Sostenibilitat va contestar el
següent: “s'inclou en la llista de treballs de poda.”

3r.- Precs i preguntes

Intervé Esteban Adell Boix. El senyor Adell felicita, en primer lloc, a la Corporació
pel tema de la neteja de carrers, durant les passades festes de la Magdalena. Pràcticament
no hi han hagut problemes i els que han sorgit s'han solucionat ràpidament. No obstant
això, afig el senyor Adell, que en la zona on estava ubicat l'Hostal del Vi no hi havia cap
contenidor de reciclatge de vidre, fet que ha sorprés prou, tenint en compte la campanya
que es va dur a terme de reciclatge per a evitar la utilització en excés dels gots de plàstic.

En la rotonda de la Paloma, en l'Av. del Mar, estes festes hi ha hagut un col·lapse
general, entre vehicles i vianants. Des de l'antic recinte del mercat del dilluns, la gent es
dirigia  als  restaurants  de  menjar  ràpid  i  a  la  fira,  provocant-se  en  algunes  ocasions
situacions de molt perill, sobretot per a vianants. Potser seria convenient la col·locació d'un
semàfor amb polsador.
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Se sol·licita es pinte de groc, com a mesura dissuasòria d'aparcament, els rastells
del cantó bulevard Vicente Blasco Ibáñez amb carrer José Barberá Cepriá, enfront de la
cafeteria.

En el carrer Columbretes, el pas de vianants amb semáformo intermitent que hi ha
abans d'arribar a la Piscina Provincial venint de l'Av. del Mar és molt perillós. Se sol·licita
elevar el pas de zebra (gual).

En  la  zona  del  bulevard  Vicente  Blasco  Ibáñez  se  sol·licita  la  col·locació  de
cartells d'obligant a l'arreplega d'excrements de gossos als seus amos, sota pena de multa,
com a mesura disuassoria.

Intervé  Nuria Solsona Sorribes.  La senyora Solsona va comentar que potser
alguns temes que apareixien en la desfilada d'animació no van ser molt apropiats.

La senyora Solsona va plantejar el problema que suposava, en el Pregó Infantil,
desfilar darrere d'un carro de motor, ja que es respirava un aire enrarit provocat pel propi
motor del carro. Caldria buscar alguna solució al dit problema.

També en el  Pregó Infantil,  s'hauria  de controlar  més el  tipus  de música que
s'interpreta i la vestimenta que es porta.

Intervé Victòria García López.  La senyora García comenta en primer lloc  que
veïns de la plaça Vicente Enrique Tarancón s'han queixat perquè no s'ha netejat en tota la
setmana de festes. 

Amb relació a la fira d'artesania, ubicada en l'antic recinte del mercat del dilluns,
hauria d'haver-hi un major control sobre els llocs de menjar, tant en l'aspecte sanitari com
en el dels preus que són molt alts i en la majoria d'ells no estan visibles al públic.

Intervé  Vicente  Blázquez  González.  El  senyor  Blázquez  comenta  que  amb
relació a l'exageració de soroll, brutícia, aglomeració de gent en festes de la Magdalena en
el carrer Benicarló, enguany ha sigut igual que els anteriors.

Sol·licita que es replanten uns tarongers que es van llevar en la plaça Herrero
Tejedor.

Intervé Vicent Grau Reig. El senyor Grau fa una reflexió indicant que estaria bé
que per part de la Corporació Municipal es realitzaren tallers educatius en les aules de
col·legis  i  instituts  sobre  temes  tan  importants  com  el  reciclatge,  botelló,  arreplega
excrements de gossos en la via pública, etc.

I no havent-hi més assumptes que tractar s'alça la sessió, sent les vint-i-una hores
i vint minuts, estenent-se d'ella la present acta firmada pel President i el Secretari.

(Document firmat electrònicament al marge.)
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